

UFCW CANADA EPC SCHOLARSHIP PROGRAM



Amount : \$1,000.00

Total Number of Scholarships : 12

Deadline: September 30th

Restrictions : Open to all UFCW EPC members and children of members as follows,

Eight [8] Scholarships worth \$1,000.00 each are available annually. They are for the benefit of members and the children of members entering university, community college, or other post-secondary education institutes. They are distributed on a regional basis as follows,

Two [2] scholarships to be awarded to applicants residing or having their place of membership in one of these Atlantic Provinces either P.E.I., N.B., N.S. or N.L.

- 1) Prince Edward Island (two [2] scholarships)
- 2) New Brunswick (two [2] scholarships)
- 3) Nova Scotia (two [2] scholarships)
- 4) Newfoundland (two [2] scholarships)

In addition, four [4] Scholarships of \$1,000.00 each are available for members and children of members who work at one of the following hotels (with one [1] scholarship available for each hotel) :

Hotel Halifax *** Lord Nelson Halifax
The Westin Nova Scotian *** Travelodge Sydney

See inside for application form or more details

UFCW CANADA EASTERN PROVINCES COUNCIL
#201-14 MCQUADE CRESCENT, HALIFAX, NS B3S 1B6
Fax: 902-876-0823 E-mail: ufcw@eastlink.ca

Dear Member, or applicant,

How to apply:

(1) Proof of acceptance for admission to any year of post-secondary education in a degree or diploma course program at a recognized university or community college, as evidenced by proof of actual registration.

(2) Proof that you (or a parent / legal guardian) are and have been a member in good standing of United Food and Commercial Workers EPC Local Union for a period of six months, as evidenced by a letter from the signing officers of the Local Union or signature on the application form in the space provided.

Please complete and return the attached application by September 30th to apply for one of the [12] UFCW Canada EPC Scholarships worth \$1,000.00 each available annually. These are for the benefits of UFCW Canada EPC members and their dependents entering University, Community College, or other Post-Secondary education institutes.

In the event that the Scholarships cannot be filled from within the area assigned, they will be awarded to other applicants from the Locals under direction from the EPC Executive Board who will attempt to ensure equal distribution of the Scholarships. The selection of successful applicants will be done during the first two weeks of October. The Executive Board will review all applications and ensure they meet the requirements. Those applicants who are applying for 1st year post-secondary courses will receive 1st choice then others from within the respective region or hotel. All successful applicants will be notified as soon as possible after the selection process is completed.

GOOD LUCK to all participants and it is with a great deal of pride that we offer these scholarships to our members and their families.

In Solidarity,

Shauna Doyle, President, Local 864
Bev Burke, President, Local 1252
Daniel Smith, President, Local 1288P
Craig Walsh, EPC President

Part 1: Applicant Information (please print)

Applicant's Full Name :

If Applicant is NOT a Member of UFCW Canada, please supply
Name of Parent or legal guardian who is

(MUST BE UFCW EPC MEMBER)

Permanent Home Address

Street, Apt or Box _____

City : _____

Province : _____ Postal Code : _____

Telephone or Mobile : _____

E-mail : _____

Part 2: Union Membership

UFCW Local Union Membership information
(UFCW Canada Local Union of Applicant, or
Parent of Applicant)

Member of Local No. _____

Since (Date) _____

Employer

As a Signing Officer of this Local Union, I hereby
certify that the above information is correct. (to be
signed by office)

Signature

Part 3: Scholastic Information

My last complete year of schooling was _____

Name of school last attended _____

I have been accepted into the program at the following post-secondary institution

This is my first year of full-time attendance at a post-secondary institution.

My field of study will be: _____

This application relates to the academic year ____ (month) ____ (year) to ____ (month) ____ (year)

I enclose

As evidence that I have registered in the above programme at this institution.

I hereby certify that the above information is correct.

Date of Application

Signature of Applicant

Important : Complete all sections carefully. Incomplete or incorrectly completed applications are subject to disqualification.

Deadline for Applications to be received by September 30th by UFCW EPC Office:

UFCW Canada Eastern Provinces Council

14 McQuade Lake Crescent, Suite 201, Halifax, Nova Scotia B3S 3B6

Toll free : 800-565-1646 or Tel. : 902-832-1935

Fax: 902-876-0823 / E-mail: ufcw@eastlink.ca

PROGRAMME DE BOURSES D'ÉTUDES DU CPE DES TUAC CANADA



Montant: 1 000 \$

Nombre total de bourses : 12

Date limite : 30 septembre

Restrictions : offert à tout membre du CPE des TUAC Canada et ainsi qu'à ses enfants comme suit

Huit [8] bourses d'une valeur de 1000 \$ chacune sont offertes par année. Elles sont destinées aux membres et ainsi qu'aux enfants de membre qui s'inscrivent à l'université, au collège communautaire, ou au cégep et, sur le plan géographique, sont réparties ainsi :

Deux [2] bourses d'études à décerner à des gens en ayant fait la demande et résidant dans L'Î.P.-E. , au N..B., en N.-É., et à T.-N.-L. ou bien étant reconnus comme membres dans l'une de ces provinces

- 1) Île-du-Prince-Édouard (deux [2] bourses d'études)
- 2) Nouveau-Brunswick (deux [2] bourses d'études)
- 3) Nouvelle-Écosse (deux [2] bourses d'études)
- 4) Terre-Neuve-et-Labrador (deux [2] bourses d'études)

Nous offrons également quatre [4] bourses de 1 000 \$ chacune aux membres ainsi qu'aux enfants des membres qui travaillent dans l'un des hôtels suivants (soit une [1] bourse disponible pour chaque hôtel) :

Hôtel Halifax *** Lord Nelson Halifax
The Westin Nova Scotian *** Travelodge Sydney
Détails et formulaire de demande aux pages suivantes

CONSEIL DES PROVINCES DE L'EST DES TUAC CANADA
#201-14 MCQUADE CRESCENT, HALIFAX, (N.-É.) B3S 1B6
Téloc. : 902-876-0823 Courriel : ufcw@eastlink.ca

Pour la personne désirant faire une demande

Comment faire une demande :

(1) Fournir une preuve d'admission officielle à une année d'études postsecondaire dans un programme menant à un diplôme ou à une qualification spécialisée dans une université ou un collègereconnu(e).

(2) Fournir une preuve comme quoi on est membre (ou bien a pour parent ou tuteur légal une personne qui est membre) en règle depuis au moins six [6] mois d'une section locale faisant partie du CPE des TUAC Canada, en présentant une lettre des signataires autorisés de la section locale ou en apposant sa signature dans l'espace du formulaire réservé à cet effet.

Veillez remplir et retourner la demande ci-jointe avant le 30 septembre pour demander l'une des [12] bourses d'études du CPE des TUAC Canada d'une valeur de 1,000 \$ offertes chaque année. Celles-ci sont destinées aux membres représentés par le CPE des TUAC Canada et à leurs personnes à charge qui entrent à l'université, au collège communautaire ou dans un autre établissement d'études postsecondaires.

Si les bourses ne peuvent pas l'être dans la zone désignée, elles sont attribuées à d'autres personnes en ayant fait une demande qui relèvent des sections locales selon la décision du conseil exécutif du CPE, qui tente alors de répartir les bourses de façon égale. La sélection des personnes retenus se fait au cours des deux premières semaines d'octobre. Le conseil exécutif examine toutes les demandes pour voir si elles satisfont aux exigences. Celles qui sont faites pour une 1re année d'études postsecondaires sont acceptées en priorité, avant les autres personnes se trouvant dans la région ou travaillant à l'hôtel en question. Toutes les personnes retenues sont avisées dès que possible, une fois le processus de sélection terminé.

BONNE CHANCE à tous les gens qui font une demande. C'est avec beaucoup de fierté que nous offrons ces bourses aux membres et aux gens de leurs familles.

En toute solidarité,

Shauna Doyle, présidente de la section locale 864
Bev Burke, président de la section locale 1252
Daniel Smith, président de la section locale 1288P
Craig Walsh, président de la CPE

Section 1 : Renseignements sur la personne faisant une demande

(Écrire en lettres moulées, S.V.P.)

Nom au complet : _____

Important : Si vous n'êtes pas membre des TUAC Canada, veuillez inscrire le nom de votre parent ou tuteur légal qui est membre

(Doit être membre d'une section locale faisant partie du CPE des TUAC Canada)

Adresse du domicile permanent (rue, numéro d'appartement, CP)

Ville : _____

Province : _____ Code postal : _____

Téléphone ou Cellulaire : _____

Courriel : _____

Section 2 : Qualité de membre du syndicat

La personne ayant fait une demande ou bien son parent ou tuteur légal est membre de la section locale _____ des TUAC Canada.

Depuis le (date) _____

Employeur

En tant que signataire autorisé de cette section locale, je certifie par la présente signature que les informations ci-dessus sont exactes.

Signature

Président du CPE

Section 3: Scolarité

Dernière année de scolarité terminée _____

Nom de la dernière école fréquentée _____

Nom de l'établissement d'études postsecondaires où mon admission au programme a été obtenue

Il s'agit de ma première année de fréquentation à temps plein dans un établissement postsecondaire

Nom de mon domaine d'études : _____

La présente demande se rapporte à l'année d'études allant de (d') _____ (mois) _____ (année) à _____ (mois) _____ (année)

Ci-joint _____

À titre de preuve de mon inscription dans le programme ci-dessus à l'établissement en question.

Je certifie que les renseignements ci-dessus sont exacts.

Date de la demande

Signature de la personne faisant la demande

Important : Remplir soigneusement toutes les sections. Toute demande dont le formulaire est incomplètement ou mal rempli risqué d'être rejetée.

Faire parvenir le formulaire de demande accompagné des documents requis au plus tard le 30 septembre au bureau du CPE des TUAC Canada :

**Conseil des provinces de l'Est des TUAC Canada
14 McQuade Lake Crescent, bureau 201, Halifax (Nouvelle-Écosse) B3S 3B6**

**Sans frais: 800-565-1646 Tél. : 902-832-1935
Télécopieur : 902-876-0823 Courriel : ufcw@eastlink.ca**